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PROTOKÓŁ NR LXXIV/2023 

z sesji Rady Miejskiej w Łobzie, która odbyła się w dniu 28 lutego 2024 roku. 
 

Miejsce obrad: Urząd Miejski w Łobzie sala 21.  

Sesja rozpoczęła się o godz. 900  

 

Transmisja z obrad LXXIV sesji Rady Miejskiej w Łobzie udostępniona została w Biuletynie 

Informacji Publicznej Urzędu Miejskiego w Łobzie www.bip.lobez.pl 

 

Ad. 1 Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum; 

(nagranie: 3:26 - 4:37) 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Łobzie Joanna Sienkiewicz otworzyła LXXIV w obecnej 

kadencji sesję Rady Miejskiej w Łobzie. 

Przywitała przybyłych Radnych, a w imieniu Wysokiej Rady przywitała Burmistrza Łobza 

Piotra Ćwikłę, Sołtysów, zaproszonych gości, pracowników Urzędu Miejskiego w Łobzie, oraz 

mieszkańców, którzy przebieg sesji mogą obejrzeć online – za pośrednictwem Biuletynu 

Informacji Publicznej Urzędu Miejskiego w Łobzie www.bip.lobez.pl 

 

Następnie poprosiła radnych o potwierdzenie obecności poprzez naciśnięcie przycisku 

„kworum”. Uprawnionych do głosowania jest 15 radnych, obecnych 12 radnych. 

Przewodnicząca Rady stwierdziła kworum umożliwiające Radzie podejmowanie prawomocnych 

decyzji. Listy obecności stanowią załącznik do protokołu. 

 

Ad. 2. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmian do porządku obrad; 

(nagranie: 4:38 - 5:00) 

Porządek obrad radni i zaproszeni goście otrzymali na piśmie wraz z zawiadomieniem o sesji. 

Przewodnicząca Rady zapytała, czy są wnioski o zmianę porządku obrad. Wobec braku zgłoszeń 

stwierdziła, że Rada Miejska w Łobzie przyjęła porządek obrad LXXIV sesji Rady Miejskiej w 

Łobzie.  

 

Porządek obrad: 
1. Otwarcie obrad i stwierdzenie kworum; 

2. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmian do porządku obrad; 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji; 

4. Informacja o pracy Burmistrza Łobza w okresie międzysesyjnym; 

5. Diagnoza potrzeb mieszkaniowych oraz sprawozdanie z działalności społecznej Komisji 

Mieszkaniowej za rok 2023; 

6. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych 

stopniach 

awansu zawodowego za rok 2023 w szkołach prowadzonych przez Gminę Łobez; 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Łobez na 2024 

rok; 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej 

Gminy Łobez na lata 2024-2037; 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego 

na finansowanie planowanego deficytu budżetu oraz spłatę wcześniej zaciągniętych 

zobowiązań z tytułu zaciągniętych pożyczek i kredytów; 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia planu 

ogólnego gminy Łobez; 
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11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wysokości ekwiwalentu pieniężnego za 

udział w działaniach ratowniczych, akcjach ratowniczych, szkoleniach, ćwiczeniach 

oraz wykonywanie innych zadań; 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę Nr XI/73/2019 Rady Miejskiej 

w Łobzie z dnia 26 czerwca 2019 r. w sprawie konsultacji społecznych 

z mieszkańcami Gminy Łobez dotyczących budżetu obywatelskiego; 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr VII/48/90 Rady 

Gminy i Miasta w Łobzie z dnia 26 października 1990 r. w sprawie podziału terenu 

gminy Łobez na sołectwa; 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie utworzenia Rady Seniorów Gminy Łobez  

i nadania jej Statutu; 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przekazania petycji według właściwości;  

16. Pisemne interpelacje i zapytania radnych; 

17. Informacje Przewodniczącej Rady; 

18. Komunikaty i informacje; 

19. Zamknięcie obrad. 

 

Ad. 3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji; 

(nagranie: 5:01 - 5:53)  

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz poinformowała, że do przyjęcia przez Radę jest 

protokół z sesji, która odbyła się 31 stycznia 2024 r. (sesja zwyczajna); 

Protokół został wyłożony do wglądu w biurze Rady Miejskiej, w Biuletynie Informacji 

Publicznej oraz przed dzisiejszymi obradami. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono.  

Przewodnicząca Rady poddała go pod głosowanie.  

Wyniki głosowania:  

Za: 13, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 0; Nieobecni: 2. 

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Miejska w Łobzie przyjęła protokół z poprzedniej 

sesji. 

Ad. 4 Informacja o pracy Burmistrza Łobza w okresie międzysesyjnym; 

(nagranie: 5:54 – 6:21)  

Informację w powyższej sprawie radni otrzymali na piśmie – stanowi ona załącznik do 

protokołu. Była ona analizowana na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz zamknęła dyskusję. 

 

Ad. 5 Diagnoza potrzeb mieszkaniowych oraz sprawozdanie z działalności społecznej 

Komisji Mieszkaniowej za rok 2023; 

Sprawozdanie w powyższym zakresie radni otrzymali na piśmie – stanowi ona załącznik do 

protokołu. Było ono analizowane na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej. 

(nagranie: 6:22 – 6:50) 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz otworzyła dyskusję.  

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz zamknęła dyskusję. 
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Ad. 6 Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych 

stopniach awansu zawodowego za rok 2022 w szkołach prowadzonych przez Gminę Łobez; 

Sprawozdanie w powyższym zakresie radni otrzymali na piśmie – stanowi ono załącznik do 

protokołu. Było ono analizowane na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej. 

(nagranie: 6:51 – 7:17) 

 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz otworzyła dyskusję.  

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz zamknęła dyskusję. 

 

Ad. 7 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Łobez na 2024 rok; 

Projekt uchwały w powyższym zakresie radni otrzymali na piśmie – załącznik do protokołu.  Był 

on analizowany na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej. 

(nagranie: 7:18 – 10:45) 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz - otworzyła dyskusję. 

Skarbnik Gminy Olga Radziwanowska w imieniu Burmistrza Łobza zgłosiła autopoprawkę do 

niniejszego projektu uchwały – stanowi ona załącznik do protokołu.  

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Komisji Terenów Wiejskich Marek Rokosz przedstawił opinię komisji stałych 

wobec powyższego projektu uchwały - opinia stanowi załącznik do protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz poddała projekt uchwały wraz z autopoprawką pod 

głosowanie. 

 

Wyniki głosowania:  

Za: 13, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 0; Nieobecnych: 2; 

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Joanna Sienkiewicz stwierdziła, że Rada Miejska  

w Łobzie w wyniku głosowania podjęła uchwałę w sprawie zmian budżetu Gminy Łobez na 

2024 rok; 

UCHWAŁA NR LXXIV/491/2024 

w sprawie zmian budżetu Gminy Łobez na 2024 rok; - stanowi załącznik do protokołu 

Ad. 8 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej 

Gminy Łobez na lata 2024 – 2037; 

Projekt uchwały w powyższym zakresie radni otrzymali na piśmie – załącznik do protokołu.  Był 

on analizowany na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej. 

(nagranie: 10:46 – 12:37) 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz - otworzyła dyskusję.  

Skarbnik Gminy Olga Radziwanowska w imieniu Burmistrza Łobza zgłosiła autopoprawkę do 

niniejszego projektu uchwały – stanowi ona załącznik do protokołu. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz - zamknęła dyskusję.  

 

Przewodniczący Komisji Terenów Wiejskich Marek Rokosz przedstawił opinię komisji stałych 

wobec powyższego projektu uchwały - opinia stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
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Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz poddała projekt uchwały wraz z autopoprawką pod 

głosowanie.   

Wyniki głosowania:  

Za: 13, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 0; Nieobecnych: 2; 

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Joanna Sienkiewicz stwierdziła, że Rada Miejska  

w Łobzie w wyniku głosowania podjęła uchwałę w sprawie zmiany wieloletniej prognozy 

finansowej Gminy Łobez na lata 2024 – 2037; 

      UCHWAŁA NR LXXIV/492/2024 

w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Łobez na lata 2024 – 2037; - 

stanowi ona załącznik do protokołu 

Ad. 9 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego 

na finansowanie planowanego deficytu budżetu oraz spłatę wcześniej zaciągniętych 

zobowiązań z tytułu zaciągniętych pożyczek i kredytów; 

Projekt uchwały w powyższym zakresie radni otrzymali na piśmie – załącznik do protokołu.  Był 

on analizowany na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej. 

(nagranie: 12:38 – 32:54) 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz - otworzyła dyskusję. 

Głos w dyskusji zabrali: Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz, Radna Wiesława Romejko, 

Skarbnik Gminy Olga Radziwanowska, Radna Krystyna Bogucka 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono.  

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz - zamknęła dyskusję.  

 

Przewodniczący Komisji Terenów Wiejskich Marek Rokosz przedstawił opinię komisji stałych 

wobec powyższego projektu uchwały - opinia stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz poddała projekt uchwały pod głosowanie.  

Wyniki głosowania:  

Za: 11, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 2; Nieobecnych: 2;  

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Joanna Sienkiewicz stwierdziła, że Rada Miejska  

w Łobzie w wyniku głosowania podjęła uchwałę w sprawie zaciągnięcia kredytu 

długoterminowego na finansowanie planowanego deficytu budżetu oraz spłatę wcześniej 

zaciągniętych zobowiązań z tytułu zaciągniętych pożyczek i kredytów; 

UCHWAŁA NR LXXIV/493/2024 

w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego na finansowanie planowanego deficytu 

budżetu oraz spłatę wcześniej zaciągniętych zobowiązań z tytułu zaciągniętych pożyczek 

i kredytów; - stanowi załącznik do protokołu 

Ad. 10 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

planu ogólnego gminy Łobez; 

Projekt uchwały w powyższym zakresie radni otrzymali na piśmie – załącznik do protokołu.  Był 

on analizowany na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej. 
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(nagranie: 32:54 – 34:12) 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz - otworzyła dyskusję. 

Pytań i uwag nie zgłoszono.  

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz - zamknęła dyskusję. 

 

Przewodniczący Komisji Terenów Wiejskich Marek Rokosz przedstawił opinię komisji stałych 

wobec powyższego projektu uchwały - opinia stanowi załącznik do protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Wyniki głosowania:  

Za: 13, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 0; Nieobecnych: 2;  

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Joanna Sienkiewicz stwierdziła, że Rada Miejska  

w Łobzie w wyniku głosowania podjęła uchwałę w sprawie przystąpienia do sporządzenia planu 

ogólnego gminy Łobez; 

     UCHWAŁA NR LXXIV/494/2024 

w sprawie przystąpienia do sporządzenia planu ogólnego gminy Łobez; - stanowi załącznik 

do protokołu 

Ad. 11 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wysokości ekwiwalentu pieniężnego za 

udział w działaniach ratowniczych, akcjach ratowniczych, szkoleniach, ćwiczeniach oraz 

wykonywanie innych zadań; 

Projekt uchwały w powyższym zakresie radni otrzymali na piśmie – załącznik do protokołu.  Był 

on analizowany na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej. 

(nagranie: 33:13 – 37:25) 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz - otworzyła dyskusję. 

Burmistrz Łobza zgłosił autopoprawkę do niniejszego projektu uchwały paragraf 1 pkt 2 

otrzymuje brzmienie w szkoleniu lub ćwiczeniu ustala się na kwotę 20 zł. 

Uwag nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz - zamknęła dyskusję.  

 

Przewodniczący Komisji Terenów Wiejskich Marek Rokosz przedstawił opinię komisji stałych 

wobec powyższego projektu uchwały - opinia stanowi załącznik do protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz poddała projekt uchwały wraz z autopoprawką pod 

głosowanie. 

 

Wyniki głosowania:  

Za: 12, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 0; Nieobecnych: 3; 

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Joanna Sienkiewicz stwierdziła, że Rada Miejska  

w Łobzie w wyniku głosowania podjęła w sprawie wysokości ekwiwalentu pieniężnego za 

udział w działaniach ratowniczych, akcjach ratowniczych, szkoleniach, ćwiczeniach oraz 

wykonywanie innych zadań; 
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UCHWAŁA NR LXXIV/495/2024 

w sprawie wysokości ekwiwalentu pieniężnego za udział w działaniach ratowniczych, 

akcjach ratowniczych, szkoleniach, ćwiczeniach oraz wykonywanie innych zadań;- stanowi 

załącznik do protokołu 

 

Ad. 12 Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę Nr XI/73/2019 Rady Miejskiej 

w Łobzie z dnia 26 czerwca 2019 r. w sprawie konsultacji społecznych z mieszkańcami 

Gminy Łobez dotyczących budżetu obywatelskiego; 

Projekt uchwały w powyższym zakresie radni otrzymali na piśmie – załącznik do protokołu.  Był 

on analizowany na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej. 

(nagranie: 37:26 – 1:20:43) 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz - otworzyła dyskusję. 

 

Burmistrz Łobza przedstawił poprawkę do niniejszego projektu uchwały – stanowi ona załącznik 

do protokołu. 

Głos w dyskusji zabrali: Z-ca Burmistrza Tomasz Sobolewski, Przewodnicząca Rady Joanna 

Sienkiewicz, Radny Zbigniew Pudełko; Przewodniczący Komisji Terenów Wiejskich Marek 

Rokosz; 

 

Przerwa – 5 minut 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz po przerwie i sprawdzeniu kworum wznowiła obrady  

LXXIV sesji Rady Miejskiej w Łobzie. 

Radny Zbigniew Pudełko zgłosił poprawkę w § 5 pkt 9 otrzymuje następujące brzmienie na 

rzecz jednostek organizacyjnych gminy Łobez nieposiadających osobowości prawnej.  

 

Więcej uwag nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz - zamknęła dyskusję.  

Przewodniczący Komisji Terenów Wiejskich Marek Rokosz przedstawił opinię komisji stałych 

wobec powyższego projektu uchwały - opinia stanowi załącznik do protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz poddała pod głosowanie poprawkę zgłoszoną przez 

Radnego Zbigniewa Pudełkę. 

Wyniki głosowania:  

Za: 4; PRZECIW:7; WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 1; Nieobecnych: 3; 

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że w wyniku głosowania poprawka nie została przyjęta. 

 

Następnie Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz poddała pod głosowanie poprawkę 

zgłoszoną przez Burmistrza Łobza. 

Wyniki głosowania:  

Za: 11; PRZECIW:1; WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 0; Nieobecnych: 3; 

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Miejska w Łobzie w wyniku głosowania przyjęła 

poprawkę Burmistrza Łobza. 

 

 

 



7 

 

 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz poddała projekt uchwały wraz z poprawką Burmistrza 

Łobza pod głosowanie. 

 

Wyniki głosowania:  

Za: 9; PRZECIW:2; WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 1; Nieobecnych: 3; 

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Joanna Sienkiewicz stwierdziła, że Rada Miejska  

w Łobzie w wyniku głosowania podjęła uchwałę zmieniającą uchwałę Nr XI/73/2019 Rady 

Miejskiej w Łobzie z dnia 26 czerwca 2019 r. w sprawie konsultacji społecznych 

z mieszkańcami Gminy Łobez dotyczących budżetu obywatelskiego; 

UCHWAŁA NR LXXIV/496/2024 

zmieniająca uchwałę Nr XI/73/2019 Rady Miejskiej w Łobzie z dnia 26 czerwca 2019 r. 

w sprawie konsultacji społecznych z mieszkańcami Gminy Łobez dotyczących budżetu 

obywatelskiego; - stanowi załącznik do protokołu 

Ad. 13 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr VII/48/90 Rady 

Gminy i Miasta w Łobzie z dnia 26 października 1990 r. w sprawie podziału terenu gminy 

Łobez na sołectwa; 

Projekt uchwały w powyższym zakresie radni otrzymali na piśmie – załącznik do protokołu.  Był 

on analizowany na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej. 

(nagranie: 1:20:44 – 1:24:08) 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz - otworzyła dyskusję. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz - zamknęła dyskusję.  

 

Przewodniczący Komisji Terenów Wiejskich Marek Rokosz przedstawił opinię komisji stałych 

wobec powyższego projektu uchwały - opinia stanowi załącznik do protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Wyniki głosowania:  

Za: 11; PRZECIW:0; WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 0; Nieobecnych: 4; 

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Joanna Sienkiewicz stwierdziła, że Rada Miejska  

w Łobzie w wyniku głosowania podjęła uchwałę w sprawie zmiany uchwały Nr VII/48/90 Rady 

Gminy i Miasta w Łobzie z dnia 26 października 1990 r. w sprawie podziału terenu gminy Łobez 

na sołectwa; 

     UCHWAŁA NR LXXIV/497/2024 

w sprawie zmiany uchwały Nr VII/48/90 Rady Gminy i Miasta w Łobzie z dnia 

26 października 1990 r. w sprawie podziału terenu gminy Łobez na sołectwa; - stanowi 

załącznik do protokołu 

Ad. 14 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie utworzenia Rady Seniorów Gminy Łobez  

i nadania jej Statutu; 
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Projekt uchwały w powyższym zakresie radni otrzymali na piśmie – załącznik do protokołu.  Był 

on analizowany na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej. 

(nagranie: 1:24:09 – 1:40:35) 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz - otworzyła dyskusję. 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz zgłosiła poprawkę do niniejszego projektu uchwały – 

stanowi ona załącznik do protokołu.  

Głos w dyskusji zabrali: Radny Zbigniew Pudełko, Radna Krystyna Bogucka, Radca Prawny 

Bogdan Skólmowski, Leokadia Włodarz. 

Więcej głosów nie zabrano. 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz - zamknęła dyskusję.  

 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz poddała pod głosowanie zgłoszoną poprawkę. 

Wyniki głosowania:  

Za: 12; PRZECIW:0; WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 0; Nieobecnych: 3; 

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Miejska w Łobzie w wyniku głosowania przyjęła 

poprawkę. 

 

Przewodniczący Komisji Terenów Wiejskich Marek Rokosz przedstawił opinię komisji stałych 

wobec powyższego projektu uchwały - opinia stanowi załącznik do protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz poddała projekt uchwały wraz z poprawką pod 

głosowanie. 

 

Wyniki głosowania:  

Za: 12; PRZECIW:0; WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 0; Nieobecnych: 3; 

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Joanna Sienkiewicz stwierdziła, że Rada Miejska  

w Łobzie w wyniku głosowania podjęła uchwałę w sprawie utworzenia Rady Seniorów Gminy 

Łobez i nadania jej Statutu; 

     UCHWAŁA NR LXXIV/498/2024 

w sprawie utworzenia Rady Seniorów Gminy Łobez i nadania jej Statutu; - stanowi 

załącznik do protokołu 

Ad. 15 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przekazania petycji według właściwości;  

Projekt uchwały w powyższym zakresie radni otrzymali na piśmie – załącznik do protokołu.  Był 

on analizowany na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej. 

(nagranie: 1:40:36 – 1:42:54) 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz - otworzyła dyskusję. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz - zamknęła dyskusję.  

 

Przewodniczący Komisji Terenów Wiejskich Marek Rokosz przedstawił opinię komisji stałych 

wobec powyższego projektu uchwały - opinia stanowi załącznik do protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

 



9 

 

Wyniki głosowania:  

Za: 11; PRZECIW:0; WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 0; Nieobecnych: 3; Obecni Niegłosujący: 1; 

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Joanna Sienkiewicz stwierdziła, że Rada Miejska  

w Łobzie w wyniku głosowania podjęła uchwałę w sprawie przekazania petycji według 

właściwości 

     UCHWAŁA NR LXXIV/499/2023 

w sprawie przekazania petycji według właściwości; - stanowi załącznik do protokołu 

 

Ad. 16 Pisemne interpelacje i zapytania radnych. 

Interpelacje i zapytania składa się na piśmie do Przewodniczącego Rady, który przekazuje je 

niezwłocznie Burmistrzowi i Burmistrz lub osoba przez niego wyznaczona, jest zobowiązana 

udzielić odpowiedzi na piśmie nie później niż w terminie 14 dni od dnia otrzymania interpelacji 

lub zapytania. 

 

(nagranie: 1:42:55 – 1:47:35) 

Przewodnicząca Rady zapytała, czy ktoś z radnych chciałby złożyć interpelacje bądź zapytania. 

Interpelację złożyli: Radny Marek Rokosz i Radna Agnieszka Kwolek. 

Więcej zgłoszeń nie wniesiono. Przewodnicząca Rady zamknęła pkt 16.  

 

Ad. 17 Informacje Przewodniczącej Rady. 

(nagranie: 1:47:36 – 1:50:15) 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz poinformowała o spotkaniach w których brała udział 

w okresie międzysesyjnym.  

 

Ad. 18 Komunikaty i informacje. 

(nagranie: 1:50:16 – 2:03:11) 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz zaprosiła Radnych do wzięcia udziału w obchodach 

79. Rocznicy Walk o Łobez; 

Burmistrz Łobza Piotr Ćwikła poinformował, że trwają prace renowacyjne trzech dużych krzyży 

umiejscowionych na cmentarzu komunalnym. Następnie zachęcił do wzięcia udziału  

w głosowaniu w konkursie Samorząd przyjazny Kołom Gospodyń Wiejskich.  

Z-ca Burmistrza Tomasz Sobolewski odniósł się do informacji w sprawie mieszkań 

komunalnych. 

Więcej komunikatów nie zgłoszono. Przewodnicząca Rady zamknęła pkt 18. 

 

Ad. 19 Zamknięcie obrad. 

(nagranie: 2:03:12 - 2:03:54)  

 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz stwierdziła, że Rada Miejska w Łobzie zrealizowała 

porządek obrad. W związku z tym zamknęła LXXIV sesję Rady Miejskiej w Łobzie. 

 

Zakończenie obrad: godz. 12:14  

      

(Płyta CD z nagraniem oraz konwersją zapisu audio na tekst LXXIV sesji Rady Miejskiej  

w Łobzie stanowi załącznik do niniejszego protokołu.) 
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Protokół sporządzono w jednym egzemplarzu. 

 

 

                                                                         Przewodniczyła: 

 

                                                                        Przewodnicząca Rady Miejskiej 

 

                                                                                             Joanna Sienkiewicz 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Protokół sporządziła: 

Aneta Dajnowska 

 

 

 


